
LAF Prezidija 17.05.2017. sēdes protokols

Sēdes numurs: 07/2017; Vieta: Rīga, Gustava Zemgala gatve 71
  
Laiks #. Darba kārtība Piezīmes 
18:00 1. Darba kārtības apstiprināšana:

- darba kārtības papildināšana
- iepriekšējās sēdes protokola labojumi un 

apstiprināšana no 12.04.2017.
18:05 2. RA Events prezentācija par LAF apbalvošanas pasākumu R.Strokšs
18:20 3. Tehniskā dienesta  iesniegums Ģ.Auziņš
18:30 4 LAF Komisiju ziņojumi par sezonas pirmajām 

sacensībām, problēmas un risinājumi, priekšlikumi.
Ziņo komisiju vadītāji

18:40 5. LAF Mājas lapas lietas K.Pavlovska un L.Medne
18:50 6. Trokšņu jautājuma lieta Satversmes tiesā J.Naglis
19:00 7. Dažādi
19:10 8. Nākamās sēdes datuma noteikšana

Prezidija sēdē piedalās ar balsstiesībām:
1. Jānis Naglis, Prezidents
2. Andris Zvingēvics, Viceprezidents
3. Linda Medne, Ģenerālsekretāre
4. Valdis Brutāns, Kartinga k. p-ājs
5. Juris Mūrnieks, SAK p-ājs

6. Inta Ulme, KK p-āja
7. Gabriels Žīgurs, Rallyraid k.p-ājs

Bez balsstiesībām:
1. Ilona Gaigole, LAF grāmatvede
2. Irēna Krastiņa
3. Gunārs Kosojs, LAF pārstāvis FIA Off – 

road komisijā
4. Ģ.Auziņš – tehniskā dienesta vadītājs
5. R.Strokšs – pieaicinātais eksperts

Sēdi protokolē: K.Pavlovska

Nav ieradušies:

R. Kisiels, Viceprezidents
J. Ducmanis - pilnvarojis R.Pozņaku
J. Krastiņš – pilnvarojis R.Strokšu
K.Vīdušs – pilnvarojis G.Žīguru

Kopā balsstiesīgo: 10



1. Darba kārtības apstiprināšana:

- darba kārtības papildināšana
- iepriekšējās sēdes protokola labojumi un apstiprināšana no 12.04.2017.

 Ar iepriekšējās, sēdes protokolu visi iepazinušies, labojumi pieņemti. 
Dienaskārtība pieņemta, papildinājumu nav.
Balsojums:
PAR: 10 (J.Naglis, A.Zvingēvics, L.Medne, V.Brutāns, J. Mūrnieks, I.Ulme, G.Žīgurs, K.Vīdušs 
(uz pilnvaras pamata balso G.Žīgurs), J.Krastiņš (uz pilnvaras pamata balso R.Strokšs), J.Ducmanis 
(uz pilnvaras pamata balso R.Pozņaks).
PRET: 0
ATTURAS: 0

2. RA Events prezentācija par LAF apbalvošanas pasākumu

Ziņo R. Strokšs. Izklāsta iespējamo pasākuma gaitu un provizorisko budžetu. Iespējama kopējā 
čempionātu apbalvošana Ķīpsalas izstāžu hallē 8., 9.decembrī, šobrīd datumi ir vēl pieejami. I.Ulme
izsakās, ka tā varētu arī nebūt Ķīpsalas izstāžu halle, jo nav zināms, vai nepieciešamas tik lielas 
telpas. Notiek debates. R.Pozņaks ierosina ieviest čempionātu gada maksu 200 eur apmērā par katru
čempionāta klasi, kas tiktu novirzīti šī pasākuma izmaksu segšanai. J. Mūrnieks: uzreiz vēl nevar 
izlemt, jāizprot kā šī shēma varētu darboties. Notiek debates. J. Naglis piesakās uzzināt, kādas būtu 
izmaksas šāda pasākuma telpu īrei klubā Studio 69. 

Nolēma: Pieņemt zināšanai ierosinājumu un R.Strokša prezentāciju, pārsūtīt komisijām 
prezentāciju un ierosinājumu par 200 eur maksas noteikšanu katrai no čempionātu klasēm, lai 
nodrošinātu pasākuma finansējumu. Uzdot komisijām izlemt par šādas maksas noteikšanu 2 nedēļu 
laikā un ziņot ģenerālsekretārei L.Mednei par savu lēmumu. Uzdot prezidentam J.Naglim uzzināt 
par iespējamajām izmaksām  telpu īrei klubā Studio 69.
Balsojums:
PAR: 10 (J.Naglis, A.Zvingēvics, L.Medne, V.Brutāns, J. Mūrnieks, I.Ulme, G.Žīgurs, K.Vīdušs 
(uz pilnvaras pamata balso G.Žīgurs), J.Krastiņš (uz pilnvaras pamata balso R.Strokšs), J.Ducmanis 
(uz pilnvaras pamata balso R.Pozņaks).
PRET: 0
ATTURAS: 0

3. Tehniskā dienesta  iesniegums

Ziņo Ģ. Auziņš. Braucienam uz Formula 1 sacensībām Baku nepieciešami naudas līdzekļi 500 eur 
apmērā (saskaņā ar iesniegto pieprasījumu, pielikumā). Lūgums Prezidijam apstiprināt 
komandējuma izmaksas un segt tās no Tehniskā dienesta budžeta. 
J.Naglis izsaka savu prieku par to, ka mūsu speciālisti tiek aicināti uz ārzemēm un atzīst, ka tas ir 
liels solis starptautiskas atpazīstamības veicināšanā. Notiek debates. L.Medne ziņo, ka kopējais 
gada budžets Tehniskajam dienestam ir bijis ieplānots 3300 eur apmērā, no kuriem iztērēti ir 500, 
augustā plānots komandējums uz Somiju. Notiek debates.

Nolēma: Tā kā nauda tiek pieprasīta no Tehniskā dienesta budžeta, jautājums risināms tehniskā 
dienesta iekšienē. Ja Tehniskā dienesta sapulcē visi piekritīs, ka šis komandējums var tikt segts no 
Tehniskā dienesta kopējā budžeta, tad atļaut segt komandējuma izmaksas Ģ.Auziņam uz Formula 1 
sacensībām Baku. Uzdot – pēc sapulces Tehniskā dienesta vadītājam Ģ. Auziņam elektroniski 
paziņot Prezidijam par Tehniskā dienesta lēmumu.
Balsojums:
PAR: 10 (J.Naglis, A.Zvingēvics, L.Medne, V.Brutāns, J. Mūrnieks, I.Ulme, G.Žīgurs, K.Vīdušs 
(uz pilnvaras pamata balso G.Žīgurs), J.Krastiņš (uz pilnvaras pamata balso R.Strokšs), J.Ducmanis 
(uz pilnvaras pamata balso R.Pozņaks).
PRET: 0
ATTURAS: 0



4. LAF Komisiju ziņojumi par sezonas pirmajām sacensībām, problēmas un risinājumi,
priekšlikumi.

Ziņo  R.Pozņaks  par  autošosejas  sezonas  atklāšanas  sacensībām  Biķerniekos.  Kopsavilkums  –
atsauksmes ir ļoti labas, sacensības noritēja augstākajā līmenī, ārzemju viesi apmierināti. Somijas
nacionālā televīzijā tiešraidē rādīja arī V8 klases braucienus. Bija jauns sacensību vadītājs, tam vēl
nepieciešama pieredze un ir vieta izaugsmei, G. Ķeipāns kā sacensību distances priekšnieks parādīja
sevi  ļoti  augstā  līmenī.  Kopumā  dalībnieki  vēlas  arī  nākamgad  piedalīties  un  ir  gatavi  braukt
Biķerniekos. 
Raimonds Strokšs vērš uzmanību uz drošības nepilnībām Biķerniekos – starta/finiša taisnē, ir pārāk
viegla piekļuve pie trases, iespēja negadījumiem - pārkaroties vai pārkāpjot betona norobežojumam.

Ziņo  V.Brutāns  par  kartinga  sacensībām.  Kopumā  sacensības  bijušas  veiksmīgas,  izņemot
sacensību  negadījumu. Pirmajā posmā notika  avārija, kurā viens no sportistiem – J.Boks – nokļuva
slimnīcā  ar  vairāku  kaulu  lūzumiem.  Šobrīd  dzīvībai  briesmas  nedraud  un  Jānis  izveseļosies.
V.Brutāns stāsta, ka arī kartinga komisijā vairākkārt pārskatījuši visus iespējamos video materiālus
no šīm sacensībām un atzīst,  ka  viss  pierāda  precīzu  protokola  ievērošanu  un to,  ka  palīdzība
cietušajam sniegta saskaņā ar visiem priekšrakstiem, ņemot vērā cietušā intereses. 
Runājot par sacensībām – dalībnieki un fani ir sajūsmā par jaunievedumu - iespēju vērot sacensības
TV tiešraidē internetā un vēlreiz pasakās Prezidijam par pozitīvo balsojumu, kas piešķīra Kartinga
komisijai iespēju iegādāties sacensību transponderus. 

Ziņo I.Ulme par krosa sacensībām. Uz pirmo posmu bija daudz dalībnieku, kopumā, saskaitot arī
dalībniekus  no  Lietuvas,  74  uz  starta.  Sacensības  bija  atzīstamā  līmenī.  Notika  arī  Folkreisa
sacensības Mūsas trasē un atzīmē to, ka organizatori ir ļoti auguši un šajās sacensībās bijusi pat VIP
zona.  Ir  saņemts  pieteikums  Mūsas  trases  inspicēšanai,  lai  Mūsas  trasē  varētu  rīkot  Eiropas
čempionātu. Būs daudz darba, bet tā ir laba zīme. R.Strokšs piebilst, ka nepieciešams, lai brīdī, kad
FIA  speciālisti  inspicē  trasi,  būtu  arī  LAF  pārstāvis  klāt  inspicēšanas  komisijā,  lai  novērstu
nesamērīgu prasību pieprasīšanu un veicinātu adekvātu lēmumu pieņemšanu.

Ziņo  G.Žīgurs  par  Trofi-reidu  sacensībām.  Madonā  notika  NEZ  čempionāta  posms,  atbrauca
dalībnieki no Lietuvas un Latvijas, Igaunijas pārstāvji neieradās. Kvorums bijis tikai 1 kategorijā –
11  automašīnas,  dalībnieku  skaita  samazinājums  ir  ievērojams.  Jaunievedums  šogad  bijis
kvadraciklu  sacensības  pa  apli.  No  80-90  dalībniekiem  šogad  startējuši  tikai  50.  Ja  runā  par
budžetu,  tad  kvadracikli  vēl  sevi  nosedz,  pārējās  klases  ir  mīnusā.  Iespējamā  problemātika  –
Organizatoriem pietrūkst personalizētas attieksmes pret sportistiem, pret kuriem vajadzētu attiekties
kā pret klientiem. “Spīdoša” maz. 

Ziņo J. Mūrnieks par Standartauto komisijas aktivitātēm. Nācies atlikt pirmo Supersprinta posmu,
jo  bija  pieteikušies  pārāk  maz  dalībnieku.  Tā  kā  šīs  komisijas  sacensību  dalībnieki  ir  tie,  kas
pārsvarā brauc ar pašu līdzekļiem, tad iespējams, ka šis dalībnieku skaita kritums skaidrojams ar to,
ka neilgi pirms pirmā posma notika sacensības RX Challenge un tur bija daudz to dalībnieku, kas
piedalās arī Supersprintā. Tādēļ iespējams, ka budžets ir bijis izsmelts. 
J.Mūrnieks lūdz Prezidiju apstiprināt nākamā posma vietas pārcelšanu no Smiltenes uz Jelgavas
trasi “Rullītis”. 

Nolēma:  Pieņemt  zināšanai  komisiju  vadītāju  ziņojumus  un apstiprināt  LAF SAK Supersprinta
sacensību vietas pārcelšanu uz Jelgavu, “Rullīti”. 
Balsojums:
PAR: 10 (J.Naglis, A.Zvingēvics, L.Medne, V.Brutāns, J. Mūrnieks, I.Ulme, G.Žīgurs, K.Vīdušs
(uz pilnvaras pamata balso G.Žīgurs), J.Krastiņš (uz pilnvaras pamata balso R.Strokšs), J.Ducmanis
(uz pilnvaras pamata balso R.Pozņaks).
PRET: 0
ATTURAS: 0



5. LAF Mājas lapas lietas

Ziņo  L.Medne.  Izstrāde  un  dokumentu  pārnešana  notiek,  bet  diemžēl  kavējas,  jo  savstarpēju
jautājumu  risināšanā  ir  pauze,  iespējams,  tādēļ,  ka  LAF  mājaslapa  nav  vienīgais  projekts
izstrādātājiem.  K.Pavlovska  ziņo,  ka,  lai  korekti  ievietotu  informāciju  par  sacensībām,  ir
nepieciešama ļoti konkrēta informācija no organizatoriem, tādēļ, piesakot sacensību organizēšanu
LAF, tiks dotas īpašas norādes (izveidota veidlapa), kura visiem organizatoriem būs jāaizpilda, lai
varētu mājaslapā  ievietot  korektu un aktuālu  informāciju.  Šis  noteikums būs obligāts.  L.Medne
turpina par Licenču mājaslapu. Ir vairākas versijas sākumlapai, piedāvā tās nosūtīt Prezidijam, lai
varētu izlemt par to, kura būs vislabākā.

Nolēma: Pieņemt zināšanai, uzdot L.Mednei izsūtīt Licenču lapas dizaina versijas, lai varētu izlemt,
kura  ir  labākā. Uzdot  K.Pavlovskai  sagatavot  veidlapu,  kas  būtu  aizpildāma  organizatoriem,
piesakot sacensību datumus.
Balsojums:
PAR: 10 (J.Naglis, A.Zvingēvics, L.Medne, V.Brutāns, J. Mūrnieks, I.Ulme, G.Žīgurs, K.Vīdušs
(uz pilnvaras pamata balso G.Žīgurs), J.Krastiņš (uz pilnvaras pamata balso R.Strokšs), J.Ducmanis
(uz pilnvaras pamata balso R.Pozņaks).
PRET: 0
ATTURAS: 0

6. Trokšņu jautājuma lieta Satversmes tiesā

Ziņo J. Naglis. Ir izstrādāti priekšlikumi, kā risināt Trokšņu jautājumu. Nepieciešamas atsauksmes,
tādēļ lūdz Prezidiju iepazīties ar izsūtīto materiālu, izskatīt to un iesūtīt ierosinājumus, ja tādi ir.
R.Pozņaks – ar skaņas mērījumiem sacensībās jābūt ļoti konsekventiem. Organizatoriem nopietnāk
šim noteikumam jāpieiet. Jāsaprot, ka trokšņu līmeņa pārsniegšanas dēļ var liegt trases licenci un
līdz ar to var ciest sports. Var aizvērties trases. A.Zvingēvics:  Tas ir obligāti  jārisina. Nevienas
sacensības nedrīkstētu notikt bez skaņas mērierīču klātbūtnes. Notiek debates.

Nolēma: Vērst Tehniskā dienesta uzmanību uz skaņas mērīšanu sacensībās.
Balsojums:
PAR: 10 (J.Naglis, A.Zvingēvics, L.Medne, V.Brutāns, J. Mūrnieks, I.Ulme, G.Žīgurs, K.Vīdušs
(uz pilnvaras pamata balso G.Žīgurs), J.Krastiņš (uz pilnvaras pamata balso R.Strokšs), J.Ducmanis
(uz pilnvaras pamata balso R.Pozņaks).
PRET: 0
ATTURAS: 0

7. Dažādi

 R.Strokšs informē, ka ir saņemts piedāvājums no EMG nākamos 4 gadus rīkot RX Rīgā.
Būs nepieciešams iet uz valdību.

 Nākamās sēdes datums: Ierosina to rīkot pēc nepieciešamības.

Nolēma: Pieņemt zināšanai un nākamo sēdi rīkot, kad radīsies nepieciešamība.

Balsojums:
PAR: 10 (J.Naglis, A.Zvingevics, L.Medne, V.Brutāns, J. Mūrnieks, I.Ulme, G.Žīgurs, K.Vīdušs
(uz pilnvaras pamata balso G.Žīgurs), J.Krastiņš (uz pilnvaras pamata balso R.Strokšs), J.Ducmanis
(uz pilnvaras pamata balso R.Pozņaks).
PRET: 0
ATTURAS: 0

Sēde beidzās: 19:30


